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Skrivelse till kommunstyrelsen avseende slopad avgift för uteserveringar 

Folkhälsomyndighetens regler innebär att ingen trängsel eller köer får förekomma på 
restauranger och det inkluderar även stadens uteserveringar. För att underlätta för krögarna att 
kunna hålla alla ytor öppna för allmänheten så föreslår jag att kommunstyrelsen beslutar om 
att man slopar avgiften i ett första steg tillomed sista maj för markhyran krögarna betalar för 
att nyttja stadens ytor för uteserveringar. 

I andra kommuner, har man under coronakrisen tagit bort avgiften helt för uteserveringar. Det 
är dags att Stockholms stad tydligt tar ställning för våra företagare och deras fortlevnad. 

Med anledning av ovanstående föreslår jag att kommunstyrelsen beslutar att:

1. Att vi avgiftsbefriar stadens alla uteserveringar från markhyran fram till 31 maj


